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PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW Z DNIA 20.09.2018 
 
 
Zebranie Rady Rodziców ,,Morskiej Szkoły Podstawowej w Gdańsku Monika Gierszon ''  odbyło 
się w dniu 20.09.2018 r. o godzinie 18.00 w stołówce Szkoły. 
Po stwierdzeniu niezbędnego kworum, zebranie zostało otwarte przez Annę Milewicz, 
Przewodniczącą Rady Rodziców z ubiegłego roku szkolnego 2017/2018. 
 
Przedstawiono następujący porządek zebrania: 
1 .Sprawdzenie obecności 
2 .Wybór prezydium 
3 .Wybór komisji rewizyjnej 
4 .Sprawozdanie komisji rewizyjnej za rok 2017/2018 
5 .Przekazanie Radzie Rodziców bieżących tematów przez dyrektora szkoły. 
6 .Określenie wysokości składki na RR 
7 .Ustalenie harmonogramu kolejnych zebrań RR 
8 .Podział obowiązków strona RR, tablica i informacje w szkole, budżet uczniowski, zakup   
poduszek SAKO 
 
Porządek został przyjęty przez zgromadzonych. 
 
Podjęto następujące uchwały: 
1) uchwała nr 1 z dn.20.09.2018r o wyborze Prezydium Rady Rodziców 
2) uchwała nr 2 z dn. 20,09,2018r o wyborze komisji rewizyjnej 
3)  uchwała nr 3 z dn. 20,09,2018r o ustaleniu składki na rok szkolny 2018/2019 
 
 
 
 
AD.1. 
Sprawdzono obecność przedstawicieli rodziców. Obecnych na zebraniu było 31 osób, odnotowane 
w liście obecności. 
 
AD.2. 
Na początku zebrania dokonano wyboru nowego prezydium Rady Rodziców na rok szkolny 
2018/2019. Z osób będących na zebraniu zgłoszono czterech kandydatów, którzy wyrazili zgodę na  
kandydowanie. 
1 .Adamkiewicz Elżbieta 
2 .Kardel-Reszkiewicz Ewelina 
3 .Okrój Kamila 
4 .Milewicz Anna 
Przewodniczącą RR została pani Anna Milewicz liczbą głosów 29 . 
Zastępcą przewodniczącej pani Elżbieta Adamkiewicz, na którą głosy oddało 30 osób. 
Skarbnikiem zgodziła się zostać pani Ewelina Kardel-Reszkiewicz, na którą głosowało 30osób. 
Jednogłośnie również wybrano protokolanta. Została nią pani Kamila Okrój. 
 
AD.3. 
Powołano komisję rewizyjną w składzie: 
1 .Kuszczak Emilia 
2 .Lenda Ewa 



2 
 

 
 
 
AD.4. 
Komisja rewizyjna z zeszłego roku przedstawiła raport kontroli pracy prezydium Rady Rodziców 
działającej w roku szkolnym 2017/2018. Stan konta RR na dzień 20,09,2018 wynosi 8069,26zł. 
 
 
AD.5. 
W części zebrania uczestniczył dyrektor szkoły, pan Kamil Gajewski. Po przekazaniu rodzicom 
aktualnych informacji dotyczących funkcjonowania placówki, przedstawiono Radzie Rodziców 
program Wychowawczo-profilaktyczny Morskiej Szkoły Podstawowej w Gdańsku. Rodzice 
wyrazili chęć zapoznania się dokładnie z dokumentem, dlatego podjęto decyzję przekazania 
wszystkim uczestnikom zebrania wersji elektronicznej programu. Ewentualne uwagi i sugestie 
powinny trafić do przewodniczącego oraz dyrektora szkoły. Po wprowadzeniu poprawek i braku 
sprzeciwu ze strony przedstawicieli klas, przewodniczący Rady Rodziców pozytywnie zaopiniuje 
dokument. 
Pan dyrektor zwrócił się do Rady Rodziców o zaopiniowanie wniosku do organu prowadzącego o 
zaakceptowanie Aleksandra Doby na patrona szkoły. Rada Rodziców wyraziła akceptację. 
Dyrektor poinformował o zmianach, które miały miejsce na przestrzeni ostatniego okresu: 
- na korzyść nauczycieli zmieniono pensium dydaktyczne, które od bieżącego roku szkolnego 
obejmuje 30 godzin tygodniowo w szkole ( 25 godzin przy „tablicy”, 5 godzin np. kółka 
zainteresowań). Zmniejszenie wymiaru godzin pracy nauczycieli spowodowało znaczy wzrost 
zatrudnienia. 
- zatrudniono 6 dodatkowych nauczycieli jako wychowawców świetlicy; nauczyciele przedmiotowi 
i nauczyciele wychowania wczesnoszkolnego nie pełnią dyżurów na świetlicy 
- obniżono stawkę żywieniową z 8zł na 7zł; kuchnia od tego roku nie wspomaga się gotowymi 
produktami garmażeryjnymi, wszystkie posiłki w całości są przygotowywane przez obsługę kuchni 
- kontrola kuratorium przeprowadzona na wniosek części rodziców sugerujących nie realizowanie 
podstawy programowej w niektórych klasach wykazała, ze nie ma ryzyka zagrożenia 
nierealizowania podstawy programowej w Morskiej Szkole Podstawowej w Gdańsku 
- kontrola sanepidu nie wykazała uchybień w placówce 
Podczas rozmowy dyrektora z rodzicami poruszany był temat noszenia mundurków, zmian w planie 
lekcji, potrzeby włączenia kółek zainteresowań. 
 
AD.6. 
Dalsza część zebrania przebiegała bez udziału dyrektora. 
Podjęto uchwałę o utrzymaniu składki na Radę Rodziców z ubiegłego  roku szkolnego. Składka 
wynosi na jedno dziecko 40zł, a na dwoje i więcej 60zł płatne na konto RR. 
 
AD.7. 
Ustalono wstępnie terminy spotkań RR na pierwszy semestr roku szkolnego 2018/2019 sugerując 
się terminami zebrań klasowych 
a) 11.10.2018 godz 18.00 
b)15.11.2018 godz 18.00 
c)17.01.2018 godz 18.00 
zastrzegając zmiany terminów w zależności od potrzeb 
 
AD.8. 
Prowadzenia poszczególnych tematów podjęły się następujące osoby: 
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1 . Opieka nad stroną internetową RR –  Majewski Piotr 
2 . Opieka nad tablicą informacyjną –  Kamila Okrój 
3 . Zakup poduszek SAKO –  Dariusz Sokołowski 
4 . Budżet uczniowski - Anna Szejko-Gomułka, Obuchowska Karolina, Okonowska Alicja,   
Gorząd Iwona 
 
 
AD.9. 
Na zebraniu przeprowadzono następujące głosowania: 
1)pozytywnie  zaopiniowano wniosek do organu prowadzącego o zaakceptowanie Aleksandra Doby 
na patrona szkoły. 
2) uchwała nr 1 z dn.20.09.2018r o wyborze Prezydium Rady Rodziców 
3) uchwała nr 2 z dn. 20,09,2018r o wyborze komisji rewizyjnej 
4) uchwała nr 3 z dn. 20,09,2018r o ustaleniu składki na rok szkolny 2018/2019 
 
 
 
 
 
………………………….                                                              ………………………………. 
Podpis przewodniczącego RR                                                                          podpis Dyrektora 
Szkoły 
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Uchwała Rady Rodziców nr 1 z dnia 20.09.2018 
o wyborze Prezydium Rady Rodziców. 
 
 
Na podstawie obowiązującego Regulaminu Rady Rodziców odbyły się 
wybory do Prezydium Rady Rodziców.Zgłoszeni zostali następujący kandydaci: 
Pani Adamkiewicz Elżbieta,Pani Okrój Kamila,Pani Milewicz Anna oraz Pani 
Kardel-Reszkiewicz Ewelina.Kandydaci wyrazili zgodę na udział w kandydowaniu . 
Odbyło się głosowanie jawne,w którym kandydatury zostały jednogłośnie przyjęte. 
Pani Anna Milewicz-przewodnicząca 
Pani Adamkiewicz Elżbieta - zastępca 
Pani Kardel-Reszkiewicz Ewelina - skarbnik 
Pani Kamila Okrój -protokolant 
 
 
 
............................ 
Przewodniczący RR 
 
....................... 
Protokolant 
 

 
 
 
 
 
 

 
Uchwała Rady Rodziców nr 2 z dnia 20.09.2018 
W sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej. 
 
 
Do komisji zgłosiły się dwie osoby: Pani Kuszczak Emilia 
oraz Pani Lenda Ewa. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
........................... 
Przewodniczący Rady Rodziców 
 
 
..................... 
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Protokolant 
 
 
 
 
 
 

Uchwała Rady Rodziców nr 3 z dnia 20.09.2018 
W sprawie ustalenia składki na radę rodziców w roku 
szkolnym 2018/2019 
 
 
Zaproponowano utrzymanie w roku szkolnym 2018/2018 wysokości składki na Radę Rodziców 
obowiązującej w ubiegłym roku szkolnym - 40 zł jeśłi do szkoły uczęszcza jedno dziecko 

- 60 zł gdy do szkoły uczęszcza dwoje lub więcej dzieci. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
............... 
Przewodniczący Rady Rodziców 
 
 
 
 
............. 
Protokolant 
 
 
 
 
. 
 
 
 
 
 
 




